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صفحه نهضت پاسخگویی اعضای شورای اسلامی شهر شیراز از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷
اعضای شورای اسلامی شهر شیراز در هفته پیش رو پاسخگوی مسائل شهری از طریق سامانه 

ارتباطات مردمی ۱۳۷ در طرح روی خط شهر خواهند بود.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از پایگاه اطلاع رسانی شهرداری شیراز، اعضای شورای اسلامی 
شهر شیراز هر هفته در قالب “پاسخگویی تلفنی مدیریت شهری به شهروندان” از طریق سامانه 

ارتباطات مردمی ۱۳۷ در طرح روی خط شهر پاسخگوی مستقیم شهروندان خواهند بود.
افسانه خواست خدایی عضو شورای اسلامی شهر و ناظر در شهرداری منطقه ۵ در روز چهارشنبه 
۲۸ آذرماه، از ساعت ۱۱ تا ۱۲، پاسخگوی مسائل شهری از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷ 

خواهند بود.

معاون بهبود تولیدات دامی سازمان جهاد کشاورزی

استان فارس:

احداث مگا پروژه مرغداری گوشتی در شیراز 
عملیاتی می شود
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خبـر

اطلاعیه مهم استاندار فارس در آیین تجلیل از پژوهشگران برتر فارس:

پژوهش هزینه نیست بلکه سرمایه گذاری است 

به اعتقاد استاندار فارس کاری که بر اساس اصول علمی نباشد تامین 
کننده هدف نیست؛ بنابراین نمی توان بر اساس گمان و تخیل امور را 

اداره کرد.
استانداری  رسانی  اطلاع  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
به  کرد:  اظهار  فارس،  برتر  پژوهشگران  از  تجلیل  آیین  در  فارس 
مدیران اجرایی استان توصیه می کنم، مشکلات خود را به دانشگاه ها و 

مراکز پژوهشی ارائه و از این ظرفیت استفاده کنند.
وی افزود: اگر می خواهیم کشورمان رو به اعتلا و پیشرفت باشد باید 
مدیریت خود را علمی کنیم چرا که راهکارهای مدرن و اثربخش و 

کارگشا با پژوهش حاصل می شود.
استاندار فارس ادامه داد: با استفاده از پژوهش، ابعاد مختلف موضوع 
از  باید  امور  مدیریت  در  دلیل  همین  به  و  می شود  روشن  مسئله  و 
بلکه  نیست  هزینه  پژوهش  کرد:  بیان  کرد.امیری  استفاده  پژوهش 

سرمایه گذاری است و از هدررفت منابع جلوگیری می کند.
او ادامه داد: اگر برای پژوهش اعتبار هزینه نشود، چند برابر آن هزینه 

با هدر رفتن منابع به کشور تحمیل خواهد شد.
نماینده عالی دولت در استان فارس با بیان اینکه خداوند جل و علا 
جهان با این عظمت را بر پایه اصول دقیق علمی اداره می کند، اظهار 
کرد: هیچ رویدادی در جهان بر اساس اتفاق رخ نمی دهد و مناسبات 
علمی که جهان بر اساس آن پیش می رود از طریق پژوهش کشف 

می شود.
 امیری پژوهشگر را فردی توصیف کرد که فراتر از علم و دانش پیش 
می رود و به کشف و دریافت مطالب جدید دست می یابد و اضافه کرد: 

عظمت علم در پژوهش نمایان می گردد.

وی گفت: موضوعاتی در تقویم رسمی کشورها گنجانده می شود که 
از اهمیت خاصی برخوردار است و هفته پژوهش نیز نشانگر اهمیت و 

ضرورت توجه به امر پژوهش است.
باشد و  محور  مسئله  باید  پژوهش  و  علم  اظهار کرد:  فارس  استاندار 

گرفتاری های جامعه را حل کند و زندگی مردم را بهبود ببخشد.
نباشد تامین کننده  امیری کاری که بر اساس اصول علمی  به اعتقاد 
هدف نیست؛ بنابراین نمی توان بر اساس گمان و تخیل امور را اداره 
کرد.او اضافه کرد: مدیری موفق به انجام اقدامات نتیجه بخش می شود 

که اصول علمی را مورد توجه قرار دهد و آن را مراعات کند.
می خواهیم مشکلاتمان  می خواهیم که  اگر  بیان کرد:  فارس  استاندار 
اصول  بر  مبتنی  باید  برداریم  مردم  رفاه  مسیر  در  قدمی  و  شود  حل 
پژوهش  با  نیز  علمی  اصول  کردن  کاربردی  که  کنیم  اقدام  علمی 

امکان پذیر است.
او در پایان سخنان خود از پژوهشگران، اساتید، دانشگاه ها، دستگاه های 
حمایت کننده از پژوهش، خیرین حامی پژوهش و همه افرادی که در 

مسیر پژوهش در استان گام برمی دارند تقدیر کرد. 

رئیس سازمان ساماندهی مشاغل شهری و فرآورده های 

کشاورزی شهرداری شیراز خبر داد؛

میوه و مواد پروتئینی با تخفیف ویژه 
در بازارچه های منتخب شهرداری شیراز 
 آغاز به کار دو نمایشگاه مشاغل خانگی و عرضه 

کالاهای اساسی در شیراز

 هلال احمر فارس میزبان پرستاران تیم های 
بهداشت و درمان اضطراری

نهضت پاسخگویی مدیریت شهری شیراز 
از طریق سامانه ارتباطات مردمی ۱۳۷

رئیس حوزه هنری انقلاب اسلامی فارس از  افتتاح اولین فصل رویداد 
نمایشی »آینه در آینه« خبرداد و گفت: اجرای نمایش روی صحنه 
»بی دوران« با محوریت شهید عباس دوران با حضور مسئولان هنری، 

هنرمندان و پیشکسوتان تئاتر در شیراز برگزار شد.
استان  اینکه  بیان  با  نمازی  سرویس خبری/خدیجه غضنفری: وحید 
فارس مهد هنر، تمدن و پایتخت ادبیات دنیا است در جمع خبرنگاران 
گفت: این استان نیاز ندارد برای تولید کار به بیرون از فارس سفارش 

دهد. 
ادبی  متون  اینکه  بیان  با  فارس  اسلامی  انقلاب  هنری  حوزه  رئیس 
متعددی در این سال ها توسط هنرمندان شاخص استان نوشته شده است، 
بیان کرد: ارزش دارد که در یک زنجیره تولید هنری منشأ تولیدات 

دیگر شود و با زیست بوم فارس نیز مطابقت دارد.
نمازی  گفت: طرح آینه در آینه اقتباس کتب جدی ادبیات فارس در 
حوزه رمان، داستان و در حوزه ادبیات پایداری است. بر همین اساس 
یک زنجیره تولید تعریف کردیم که در فصل اول، ۸ متن نمایشنامه 
برخی کتب  اساس  بر  استان  و  نمایشنامه نویسان مطرح کشور  توسط 

اقتباس شد؛ ۸ متن نمایش خیابانی نیز تولید شده است.
رئیس حوزه هنری انقلاب اسلامی فارس با اشاره به اینکه تلاش داشتیم 
انقلاب اسلامی چتر خود را در حوزه هنر بازتر کند،  که حوزه هنر 
از طرح آینه در  اقتباس  با  اتفاق دوم آغاز تولیدات صحنه ای  افزود: 
آینه با همراهی ۵ گروه خوشنام بود که ۵ اثر ارزشمند در این رابطه 

تولید شد.
امشب  اینکه  به  اشاره  با  فارس  اسلامی  انقلاب  هنری  حوزه  رئیس 
نمایش »بی دوران« به اجرا در خواهد آمد، گفت: این نمایش در آغاز 
شروع کار خود، در جشنواره مقاومت پذیرفته شد و رسماً کار خود 

را شروع کرده است.

در  نیز  شیراز  اجتماعی و ورزشی شهرداری  فرهنگی،  رئیس سازمان 
این آیین با بیان اینکه شیراز در حوزه هنر به لحاظ زیرساختی خیلی 

فقیر است، بیان کرد: تئاتر شیراز ظرفیت های نایاب و کمیابی دارد.
محمدعلی چوبینی با ابراز امیدواری از اینکه با تقویت زیرساخت ها، 
هنر در شیراز رشد کرده و بالنده شود، بیان کرد: وظیفه سنگینی بر 
تئاتر را  باشیم و  نیاز است که تلاش مضاعف داشته  دوش ماست و 

حمایت کنیم.
دختران  و  نوجوانان  وجود  در  بی نظیری  استعدادهای  داد:  ادامه  وی 
شیراز  بی شمار  استعدادهای  برای  را  عرصه  باید  و  دارد  وجود  فارس 
فراهم کنیم.در این آیین از نمایشنامه های »بی دوران« به کارگردانی 
مسعودی احمدی؛ نمایش »این آدم های غریب« به کارگردانی نوید 
جعفری؛ نمایش »او خودش خانه بود« به کارگردانی مهدی منصوری؛ 
و  ثنایعی  ظریف  سارا  کارگردانی  به  اسماعیل«  »چشم های  نمایش 

نمایش »گهواره زمین« به کارگردانی سعید محمدی رونمایی شد.
نمایش صحنه ای، هر کدام طی مدت ۱۰  پنج  این گزارش  اساس  بر 
شب به اجرا در خواهد آمد و نمایش های خیابانی نیز در نقاط مختلف 

شهر اجرا خواهد شد.

رئیس کمیسیون عمران شورای اسلامی شهر صدرا تاکید کرد؛

جلسه کمیسیون عمران شورای اسلامی شهر صدرا با دعوت از شهردار، 
معاونین و برخی پیمانکاران پروژه های در دست اقدام در سطح شهر 

جدید صدرا برگزار شد.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شورای اسلامی شهر 
صدرا مرتضی زارع با اشاره به وظیفه نظارتی شورا گفت: شورای شهر 
بر اجرای مصوبات  به رسالتی که در ریل گذاری و نظارت  با توجه 
شهری دارد، پروژه های تفریحی فعال در سطح شهر را که شامل سه 
جلسه  این  در  پیمان کاران  با حضور  است،  احداث  دست  در  پارک 

مورد پایش قرار داد.
وی افزود: بوستان شهدا به وسعت ۶.۳ هکتار، در فاز دو، محل دفن 
شهدای گمنام است و با توجه به مهمان عزیزی که در این بوستان 
داریم، اولویت و مهم ترین دغدغه ما بر تکمیل این پارک قرار گرفته 

است.
فضا  این  به  هم  می تواند  قطعاً  پارک  در  شهدا  حضور  گفت:  زارع 
برکت دهد هم سبب آبادانی پارک شود و ما تلاش می کنیم خدماتی 

درخور شأن شهدا و مردم عزیز صدرا ارائه دهیم.
رئیس کمیسیون عمران شورای اسلامی شهر صدرا گفت: متاسفانه در 
این پروژه بسیار کند پیش می رود و از مهمترین علت  حال حاضر 
آن عدم همکاری پیمانکار با شهرداری است. پیشرفت فیزیکی پارک 
۲۴ درصد است که ۳۵ درصد انحراف زمان دارد و از برنامه زمانبندی 

سه ماه عقب است.
وی افزود: صدرا از اعتبارات دولتی برخوردار نیست، اعتبار به شکل 
مقطعی به دست شهرداری می رسد و به حساب پیمانکار واریز می کند.
زارع تصریح کرد: هیچگونه رضایتی از عملکرد پیمانکار نداریم و ما 
شورا و شهرداری در کوتاه ترین زمان ممکن نسبت به تعیین تکلیف 

پارک شهدا تصمیم خواهیم گرفت.
رییس کمیسیون عمران شورای اسلامی شهر صدرا پارک ملاصدرا به 
مساحت ۹ هکتار واقع در فاز یک را دیگر پروژه مورد پایش قرار 

گرفته عنوان کرد و گفت: این پارک متاسفانه در مدیریت گذشته با 
شکست معاملات روبرو شده بود و این امر سبب شد عملیات اجرایی 

آن به صورت ناقص پیش برود.
زارع گفت: پارک در سه فاز ابنیه، تاسیسات و فضای سبز پیش می 
رود و در حال حاضر پیشرفت فیزیکی ابنیه ۷۵ درصد است، اسکلت 
و  شده اند  ساخته  آبنماها  گردیده،  احداث  پیاده رو  شده،  انجام  بندی 

سنگ فرش انجام شده است.
وی خاطرنشان کرد: به زودی فاز تاسیسات آغاز می شود و به محض 
انجام  شهرداری  توسط  سبز  فضای  مراحل  یابد،  پایان  فاز  این  اینکه 

می شود. 
عضو شورای اسلامی شهر صدرا خاطرنشان کرد: پروژه سرعت خوبی 
دارد و مورد رضایت است و ان شاءالله فروردین ماه مورد بهره برداری 

مردم قرار می گیرد.
*پارک فردوسی دهه فجر به بهره برداری می رسد

جلسه  در  شده  مطرح  پروژه  دیگر  فردوسی  هکتاری   ۳/۲ پارک 
کمیسیون عمران شورای اسلامی شهر صدرا بود که رییس کمیسیون 
به آن اشاره کرد و گفت: فاز اول پارک فردوسی با تعاملات خوبی 
که میان شهردار و شرکت عمران شکل گرفت ان شاءالله در دهه فجر 

به بهره برداری خواهد رسید.
زارع با ابراز رضایت از شرایط پروژه، گفت: استخوان بندی پارک 
شکل گرفته و منتظر عملیات اجرایی تاسیسات و فضای سبز هستیم 
زمین  بازی  فضای  شامل  پارک  این  شد.  آغاز خواهد  زودی  به  که 
چمن رینگ پیاده رو فضای سبز و تجهیزات ورزشی و تفریحی است.
کرد:  تاکید  انتها  در  صدرا  شهر  اسلامی  شورای  کمیسیون  رییس 
شهر صدرا  سطح  در  مالی  منابع  عادلانه  توزیع  بر  شورا  برنامه ریزی 
است و تلاش ما این است که دسترسی های مردم به امکان عمومی 
تفریحی عادلانه باشد و موضوع تبعیض و بالا و پایین شهر در صدرا 

مطرح نشود.


